
 

 

Samarbejdsforum 230822 – referat 

1 . Valg af referent 

 Jens Dehn valgt 

2.  Godkendelse af referat 170522 

 Godkendt med flg. kommentarer 

Kommentarer : Noget nyt om vandværksbygningen, FH har møde i morgen. Hans BF 

har haft møde med Mette FH bl.a. omkring udgifter til el. Hvilke ønsker har 

interessenterne i forhold til vandværksbygningen, også i forhold til økonomi. 

Spørgsmålet bliver taget op i morgen på FH’s bestyrelsesmøde. Test af nyhedsbrevet, 

vi vil fortsætte, så det udkommer 10 gange om året. Husk indlæg fra foreningerne til 

nyhedsbrevet. 

3.  Siden sidst 

 Seniorgruppen : Arbejdet går fint, Grønningen bliver holdt. 

Flaggruppen : Ny flagstang og fundament, tak til lodsejerne. Der skal aftales med FH 

omkring flagning fra FH’s flagstang. 

Cykelgruppen : Fungerer fint. 

Børnegruppen : Yder et godt arbejde, samarbejde med menighedsrådet ved 

arrangementer.  

Folkekøkken : Godt fremmøde, fantastisk ting. 

Holtug koret : Skal i gang igen, fin optræden ved arr. d. 19/8. 

3.  Siden sidst 

Borgerforening : Møde med Paw ang. administratorfunktionen på FB side. 

Havnekaffe 2/10. Ønske om at få ”havnen” med i Samarbejdsforum. Beskærer kursus 

i æbletræer. Møde 230822. 

Forsamlingshuset : Ikke så stor aktivitet henover sommeren. Negativt svar fra 

Brandkassen til fondsansøgningen. Støttefest aflyst prøver måske igen til efteråret. 



Prøve at få en snak med Hellested forsamlingshus hvilke erfaringer de har gjort. 

Positiv stemning til Stevnske forsamlingshuse, ny stil så det kan komme til at fungere. 

 

Der skal arbejdes med det store projekt. Tages op i Samarbejdsforum også hvilke 

ønsker er der fra de forskellige grupper. Tages op i FH’ s bestyrelse. 

Lodsejerne : Ny flagstang og sokkel.  

Strandforeningen : Renset strand  2 gange. Sct. Hans fest  Indsigelser i forhold til 

Aflandshage vindmøllerne, der vil blive sendt en model ud til Strandforeningens 

medlemmer. 

Menighedsrådet : Holdt sommerferie, kirkebladet er på vej, kontakt til familien 

Scavenius ang. gravstedet, plan for fremtiden. 

Vandværket : Endelig nedlukning er lige på trapperne. 

5. Indkomne forslag : Hvordan skal pengene fra Årets landsby bruges. 

 Forslag fra de enkelte foreninger og grupper 

6.  Økonomi : se bilag pt. 491 kr. i kassen  

7.  Næste møde :  151122 kl. 15 FH indkalder 

8.   Evt. : Klintekongen har alvorlige sprækker, kontakt til kunstneren fra BF. 

 

 

 

 


